
Styrelseprotokoll onsdagen den 13 Januari 2021

Närvarande: Susanne Landelius, Weine Jonsson, Ove Sundebor, Algot Thorebring, 
Mats Thorebring, Esbjörn Henriksson, Jan-Erik Johnsson samt Håkan Lindgren

1. Mötet öppnades av Håkan Lindgren

2. Till ordförande för mötet valdes Håkan Lindgren

3. Till sekreterare för mötet valdes Susanne Landelius

4. Till justeringsman valdes Jan-Erik Johansson

5. Ove redovisade för ekonomin. 150.698:- i dagsläget

6. Årsmötet kommer att hållas den 20/3. Information om plats och 
tid kommer senare då vi måste invänta information från 
folkhälsomyndigheten. 

7. Håkan informerade om var vi står när det gäller eventuell 
kommande byggnation på vår nya mark. Länsstyrelsen har gått på 
Lars Vestgöte och Elisabeths Rääfs överklagan och hänvisar till att
marken är Naturbetesmark. Kommunen har kontaktat 
Länsstyrelsen efter det beslutet. Länsstyrelsen ger oss ytterligare 
en chans till att lämna ett yttrande innan den 21/1 2021 innan de 
tar ett slutligt beslut.
Veteranmotorklubben kommer inte att bekosta någon grävning för
avlopp. Vi behåller det befintliga avloppet. 

8. Då pandemin sätter stopp för vårt onsdagsfika kommer Susanne se
till att det finns något tilltugg till kaffet för de som arbetar i 
verkstaden under veckorna. Inför traktor lotteriet kommer Håkan 
att kolla upp Lotteritillståndet.

9. Håkan avslutade mötet.

Sekreterare Justeringsman

…....................................... …..............................................

      Susanne Landelius         Jan-Erik Johansson




